



مطاحن صلالة Salalah Mills

Date 19 August 2026

After Greetings ,,

Subject: MSX Live interactive Discussion session- Financial H1 2026.

Salalah Mills Company SAOG would like to inform the invite the investors and analysts to participate in the Discussion in coordination with MSX, the session is Thru on Tuesday 25th August 2026 it 1:00 pm for one hour to present the present the financial H1 2026. Which was disclosed om MSX on Tuesday 13 July 2026.

The session will be conducted via Zoom, link QR code Below :

Click Here



For more information, please contact the Investor Relations Officer:

Mr. ALI TALIB AL Rawas

E-mail :

Legaladvisor@salalah-mills.com

Tel: 22996108

التاريخ 19 أغسطس 2026 م

تحية طيبة وبعد,,

الموضوع : جلسة نقاشية لعرض للنصف الأول من عام 2026م

تود شركة مطاحن صلالة ش.م.ع. إبلاغ المستثمرين والمحللين الماليين الكرام إلى المشاركة في الجلسة النقاشية بالتعاون مع بورصة مسقط والمحدد عقدها يوم الثلاثاء الموافق 25 أغسطس 2026 الساعة 1:00 ظهرا لمدة ساعة واحدة وذلك لعرض النتائج المالية للنصف الأول من عام 2026م والتي تم الإفصاح عنها في موقع بورصة مسقط يوم الخميس بتاريخ 13 أغسطس 2026م

سيتم عقد الجلسة عبر الاتصال المرئي والمسموع من خلال برنامج زووم الرابط أو الرمو أدناه.

اضغط هنا



ولمزيد من المعلومات يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين :

الفاضل / علي بن طالب الرواس

البريد الإلكتروني :

Legaladvisor@salalah-mills.com

هاتف : 22996108

ALI TALIB ALI AL RAWAS

Corporate Secretary &
Investor Relations Officer



علي بن طالب علي الرواس

أمين سر مجلس الإدارة
ومسؤول علاقات المستثمرين

شركة مطاحن صلالة (ش.م.ع.)
SALALAH MILLS CO. (S.A.O.G.)
Investor Relations Dept.
م.ت : 2103664 ٢١٠٣٦٦٤
م.ب : 67 / 217 ٢١٧ / ٦٧
المعدين : مطحنة عمان Al Awqadain S. of Oman